
 

 

 

    

   

Dagsorden,  skolebestyrelsesmøde. 

 

27. sept. 2023 kl. 17.00 til  kl. 19.00 

 

Sted: Bakken, konferencerum. 

Mødeleder: Klavs Lauridsen 

Afbud til skolen 65151900 eller på mail til kks@kerteminde.dk 

Afbud: 

 

Pkt.1. 

Faste punkter: 

a. Gensidig orientering:   

 

 

 

Byrådet: se under punkt 3 

 

Skolen:   

- Vi er kommet godt i gang med skoleåret. 

- Der er et opslag på en pædagogstilling slået op. Der er ansættelsessamtaler d. 27.09.23. 

- Alle matematiklærere (undtaget udskolingen) har været på kursus hos Dansk Skoleskak. 

- Orientering om mobiltelefoni. Indslag på TV2 Fyn d. 25.09.23.  

Kommentar fra bestyrelsen: Det er vigtigt, at telefonerne på Bakken bliver låst inde i skoletiden 

og ikke kommer til at stå frit i klasselokalet.   

- Pædagogisk dag om kerneopgaven d. 6. oktober for alle lærere og pædagoger. Skoledagen 

slutter kl. 14. 

 

 

Formanden: ikke noget nyt 

 

Elevrådet: Elevrådene er i gang igen både på Pilen og Bakken. 

 
 
Pkt.2. 
Status opstart  - ny tid, ny skole: 
 
Fællessamlinger, morgenbånd, afslutningsbånd og samtaledage. Disse nye tiltag har været i elevrådet og i 
skolens koordinationsudvalg 



Morgenbånd: Lærerne er i klasserne kl. 7.55. Der indledes med fraværsregistrering.  
Morgenbåndet bruges i de fleste tilfælde til læsning.  
Fællessamling opdelt efter dobbeltårgange: 
4.- 5. + 6.-7. + 8.-9. Desuden fællessamlinger for alle én gang om måneden. 
Skolebestyrelsen udtrykker, at det er godt for eleverne med morgenbånd, hvor eleverne ved, hvad de skal, når 
de møder ind. Det giver en rolig start.  
 
Afslutningsbånd: Vi er ikke kommet i mål med dette endnu. Det bliver taget op på de næste storteammøder 
ift. at få det det organiseret endnu bedre. Der skal ryddes op og ordnes duksetjans. Meningen var desuden, at 
der, tilsvarende morgenbåndet, laves en god slutning på dagen fx med refleksion over dagens læring. 
Sidstnævnte er startet op på nogle årgange, hvor eleverne slutter dagen med at skrive logbog. Det nævnes, at 
det er vigtigt, at de øvrige elever ikke sendes hjem før tid, mens der bliver ordnet duksetjans. 
 
Samtaledage: De har været rigtig glade for tiltaget. Det har gjort en kæmpe forskel for de lærere, der har fået 
nye klasser, at de havde tid til at skabe relation til børnene og omvendt.  
Det er tanken, at der hver tredje måned vil være en samtale med alle elever på Bakken. 7.-9. klasserne blev 
sendt hjem til samtaledagen forleden dag. De havde en opgave, de skulle lave hjemme. De kom på skift ind på 
skolen til samtale med en af deres lærere.  
 
Computer: Dorthe har bedt om at få punktet på, da der var nogle forældre, der til et forældremøde undrede 
sig over, om vi som skole ikke burde lukke ned for computerne også i pauserne, nu hvor eleverne ikke har 
deres telefoner længere. Klavs begrunder, at vi ville skabe mere ro og færre forstyrrelser, da vi fjernede 
mobiltelefonerne. Computerne har vi ikke samme mulighed for at fjerne helt, da de bliver brugt i 
undervisningen. Klavs vil rundere i pauserne for at undersøge, hvor mange af vores elever der sidder alene ved 
computerne i pauserne. Klavs vil desuden drøfte det med elevrådet.  
Efterfølgende taler skolebestyrelsen om, hvorvidt der er nogle af tjenesterne, som skal lukkes ned i skoletiden. 
Klavs fortæller, at det skal drøftes på et af de kommende skoleledermøder. 
 
 
Pkt.3. 
 
Budgetvedtagelse og konsekvenser for skolens budget: 
Det forventes, at det vedtages, at skolerne i Kerteminde Kommune får tilført 750.000 til deling i 2024.  
Det vides endnu ikke, om der også tilføjes midler via finansloven.  
Det undersøges netop nu, om der er gamle besparelser, som stadig er gældende.  
På Langeskov Skole er vi to klasse færre i 2024 (tre 9. klasser gik ud juni 2023, mens to nye klasser startede i 
børnehaveklasse august 2023 + sammenlægning fra tre klasser til to klasser på nuværende 5. årgang). 
 
 
Pkt.4. 
 
Gennemgang af sorg-krise plan og undervisningsmiljø (elever). 
Vedhæftet. 
 
Sorg-kriseplanen blev uddybet, og det blev fortalt, at vi har to medarbejdere, som har været af sted på et 
kursus hos Kræftens Bekæmpelse. 
Gennemgang og drøftelse af undervisningsmiljøplan. Heraf drøftelse om fagene og om der findes en oversigt 
over, hvad et barn skal kunne på hver årgang. Vi aftaler, at vi til næste møde dykker ned i et af faghæfterne.  
 
 



Evt. 
Udlån af kommunale lokaler til halfester, posefester etc.: To bestyrelsesmedlemmer overvejer at tage kontakt 
til formanden for Børne-/Ungeudvalget i kommunen i forhold til, hvordan kommunen forholder sig til 
problematikken. Skolebestyrelsen bakker op om forslaget og  synes, det er en god idé med en forespørgsel til 
Børne-/Ungeudvalget fra skolebestyrelsen på Langeskov Skole. 
 
 
Vel mødt. 


